
 

 

22 maart 2012 
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
 
 
Overeenkomstig artikel 84 van het Reglement van Orde van Provinciale Staten stel ik u 
namens de D66 fractie de volgende vragen over de beantwoording van onze eerdere 
schriftelijke vragen. 
 
In uw beantwoording van 8 maart 2012 stelt u dat de zogenoemde lijst “Besluitvorming in 
kabinet” kan worden ingezien bij de Griffie. Dit blijkt niet het geval. De genoemde 
besluitvorming is voor ons tot op heden niet in te zien. Wij hebben herhaaldelijk maar 
tevergeefs gevraagd om een overzicht van de besluitvorming in kabinet (de ‘geheime 
besluitenlijst’) van de laatste zes maanden. Wij begrijpen van de Griffie dat de mededeling 
dat de lijsten zijn in te zien “abusievelijk in de beantwoording terecht is gekomen.”  
Nu spreekt het voor de D66 fractie vanzelf, dat u ons niet moedwillig verkeerde informatie 
verstrekt, dus die verklaring komt ons zeer aannemelijk voor. Het roept echter wel vragen 
op omtrent de kwaliteit van de beantwoording van schriftelijke vragen. 
 
De D66 fractie verzoekt u dan ook om gemotiveerd en specifiek de antwoorden op de 
volgende vragen te bevestigen, zodat wij weten dat onderdelen daarvan niet abusievelijk 
in de beantwoording van onze vragen terecht zijn gekomen: 
 
Vaarbeleid 
1. Uw antwoorden van 21 november 2011 betreffende het Vaarwegenbeleid, meer 

specifiek:  
1.1. de bewering dat de eerste klachten teruggaan tot 2009, terwijl volgens 

mailwisseling in ons bezit de contacten tussen ambtenaren van de Provincie en 
bewoners over deze klachten teruggaan tot 2005 en  

1.2. de ontkenning van het voornemen een beleidsnota op te stellen met betrekking 
tot vaarwegbeheer eerder dan 2009, terwijl in de mailwisseling in ons bezit 
hierover al in mei 2005 door een medewerker van de Provincie gesproken 
wordt.  

2. Graag vernemen wij van u de stand van zaken rond de handhaving op de ligplaatsen 
in door de Provincie beheerde vaarwegen en die rond de genoemde strategische 
uitvoeringsnota vaarwegbeheer. 

 
Wetenschappelijke Steunfunctie Bibliotheken 
3. Uw antwoorden van 21 februari 2011 betreffende de Wetenschappelijke Steunfunctie 

Bibliotheken (WSF), meer specifiek de bewering dat met de belangrijkste partijen “de 
discussie aan de gang is”. Uit navraag bij de heer Paes van De Nieuwe Bibliotheek te 
Almere blijkt dat zij niets merken van de inspanning die de motie betreffende de WSF 
van u vraagt en dat het laatste contact met de provincie van afgelopen najaar dateert.  

4. Wij nemen aan dat uit de beantwoording abusievelijk het antwoord is weggevallen op 
de vraag of u met de D66 fractie van mening bent dat het wegvallen van provinciaal 
beschikbare bibliotheekvoorzieningen op HBO-niveau een betreurenswaardige 
teruggang in het voorzieningenniveau betekent. Wij verzoeken u dit antwoord alsnog 
te geven. 

5. Graag vernemen wij van u de stand van zaken rond het in uw beantwoording 
genoemde onderzoek naar de mogelijkheden voor een zelfstandig voortbestaan van 
de WSF.



 

 

Financiering Omroep Flevoland 
6. Uw antwoorden van 28 februari 2011 betreffende Financiering Omroep Flevoland, 

meer specifiek: 
6.1. uw opmerking dat de praktijk zal moeten uitwijzen in hoeverre de financiële 

taakstelling juridisch verenigbaar is, mede gelet op de zorgvuldigheid en de 
door u onderschreven wens onnodige kostbare juridische procedures te 
vermijden. 

6.2. het standpunt dat u ervan uitgaat dat de bezuiniging te kunnen realiseren, in 
aanmerking nemende dat Provincie Noord-Brabant naar aanleiding van de 
gerechtelijke uitspraak afziet van de omstreden voorgenomen bezuiniging en 
hierover in overleg is getreden met de regionale omroep.  

7. Wij nemen aan dat uit de beantwoording abusievelijk het antwoord is weggevallen op 
de vraag naar de stappen die u onderneemt om met Omroep Flevoland tot een 
vergelijk te komen over een aanvaardbaar niveau van bezuinigingen. Wij verzoeken u 
dit antwoord alsnog te geven. 

 
Wij benadrukken het belang van een zorgvuldige beantwoording op dit onderwerp, gezien 
de onrust en onzekerheid die de voorgenomen bezuiniging onder het personeel van 
Omroep Flevoland teweeg brengt en de lange termijn perspectieven voor die omroep. 
 
 
Michiel Rijsberman 
Fractievoorzitter D66 Flevoland 


